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CHP’den ilk aday adayı 
Mimar Şenol Yalı oldu

Seyahat yazarı Tonguç’tan 
Erikli’ye övgüler
SONBAHAR ROTALARI-ERİKLİ

Seyahat Yaza-
rı, Tarihçi, Profes-
yonel Rehber ve TV 
Programcısı Saffet 
Emre Tonguç, ins-
tagram sayfasından 
Erikli ve Saros Kör-
fezinden bahsetti.

Önümüzdeki yıl yapılacak 
yerel seçimler öncesi bir aday 
adaylığı açıklaması da Mimar 
Şenol Yalı’dan geldi.

Yalı, düzenlediği toplantıda 
doğup büyüdüğü, yaşadığı, doy-
duğu kente borcu olduğu söyler-
ken; açıklamasının şu sloganla 
bitirdi: “Keşan’a Mimar eli de-
ğecek, Şen ola Keşan Şenol’a” 

Köseler: 
“Iflas eden esnaf sayısı 
yüzde 50 arttı”

Döviz kurlarında yaşanan hareket-
lilik nedeniyle son iki ayda iflas eden 
esnaf sayısı yüzde 50 artış gösterdiği-
ni söyleyen Saadet Partisi Keşan İlçe 
Başkanı Ahmet Köseler, esnafın bü-
yük sıkıntı içinde olduğunu kaydetti.

Kırmızıbiberin 
fiyatı arttı

4. SAYFAMIZDA 3. SAYFAMIZDA

Sazlıdere için ‘elektronik ve 
ıslak imza’ sayıları belli oldu

Sazlıdere, Gökçetepe ara-
sına yapılmak istenen FSRU 
Limanı ve kara boru hattının 
yapılmaması için Kent Konseyi 

öncülüğünde yapılan çalışma-
lar gerek Keşan kamuoyunda 
gerekse tüm Trakya’da ciddi 
anlamda karşılık gördü.

Muhtar Yilber, Türkmen’deki 
hazine arazileri hakkında konuştu:
“Umudumuz, boşa çıktı”

Hastane Caddesi kaldırımlarının 
onarılması istendi

Dövizdeki 
artış 

müzik 
aletlerini 

vurdu

Yine engelli rampasına park

Okul 
önlerine 
parklar 
şikayet 
konusu 

oldu   

Türkmen Köyü Muhtarı Hakkı Yil-
ber, hazine arazilerinin, toprağı olmayan 
köylülere verileceği yönünde sözlerin ve-
rildiğini fakat umutlarının boşa çıktığını 
söyledi.

Hastane’nin ilk bebeğiyle, 
pasta kestiler

Şenol
Yalı

Ahmet
Köseler

Ali
Payam

Hakkı
Yilber

ERkan
Asilkan
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 DHA
Çerkezköy’de önceki gün 

boğazı kesilerek öldürülen 
Erol Özdemir’in (31) katil 
zanlısı Yusuf Kaya (43), tu-
tuklandı. Kaya, Özbekistan 
uyruklu kadın yüzünden çıkan 
tartışma sonucu Özdemir’i 
öldürdüğünü itiraf etti. 
Çerkezköy’de bir tekstil fab-
rikasında işçi olarak çalışan 
Erol Özdemir, ilçenin Kuş-

bahçe mevkiinde boğazı ke-
silerek öldürülmüş bulundu. 
Soruşturma başlatan polis, 
Özdemir’i olay günü cinayet 
bölgesine arkadaşı Yusuf 
Kaya’nın otomobille götür-
düğünü belirledi. Gözaltına 
alınan Yusuf Kaya, ilk ifade-
sinde Özdemir’i kendisine ait 
59 TL 390 plakalı otomobille 
bırakıp döndüğünü öne sürdü. 
Çelişkili ifadeler üzerine çap-

raz sorguya alınan Kaya, ci-
nayeti bir Özbek uyruklu kadın 
yüzünden işlediğini itiraf etti. 
Cinayet zanlısı Kaya, “Olay 
günü Erol işyerime geldi ve 
benim yanımda bir süre ça-
lışıp ayrılan Özbek uyruk-
lu Zülfiya isimli kadınının 
sevgilisi olduğunu söyle-
di. Benim de kadınla iliş-
kim olduğunu öne sürüp, 
hakaretler etti. Bu konuyu 
konuşmak üzere Kuşbahçe 
mevkiine gittik. Erol, burada 
bana tehdit ve hakaretlerini 
sürdürünce, yanımdaki bı-
çakla onu öldürdüm” dedi. 
Emniyetteki soruşturmasının 
ardından çelik yelek giydirilen 
Yusuf Kaya, sıkı güvenlik ön-
lemleri altında adliyeye sevk 
edildi. Kaya, çıkarıldığı mah-
kemece tutuklanarak cezaevi-
ne konuldu.

Arkadaşını ‘Özbek kadın’ 
yüzünden boğazını 
keserek öldürmüş

AA
Edirne Ticaret Borsası Yö-

netim Kurulu Başkanı Özay 
Öztürk, KOBİ destek “nefes” 
kredisi programının başladığını 
bildirdi.

Öztürk, yaptığı yazılı 
açıklamada, TOBB, Ziraat Ban-
kası, Halkbank, Vakıfbank, İş 
Bankası, Yapı Kredi Bankası, 
Garanti Bankası, Vakıf Katılım, 
Ziraat Katılım ve Kredi Garanti 
Fonu (KGF) ortaklığında, Kü-
çük ve Orta Ölçekli İşletmelerin 
(KOBİ) finansman sorunlarının 
giderilmesine katkı sağlamak 
ve düşük faizle kredi kullan-
dırmak amaçlarıyla hayata ge-
çirilen “KOBİ Destek (Nefes) 
Kredisi” programının başvuru-
ya açıldığını belirtti.

Üçüncüsü gerçekleştirilen 
nefes kredisi projesine Edirne 
Ticaret Borsası olarak destek 
vermeye devam ettiklerini akta-
ran Öztürk, “TOBB tarafından 
Türkiye genelindeki her oda 
ve borsaya belirli bir miktarda 
kaynak tahsisi gerçekleştiril-
di. Ancak daha fazla üyemi-

zin krediye ulaşabilmesi için 
Borsa olarak 7 milyon lira ek 
kaynak sağlıyoruz. Üyeleri-
mizden aldığımız gücü, yine 
üyelerimiz için kullanmaktan 
memnuniyet duyuyoruz. Pro-
jenin ülkemize ve üyelerimi-
ze hayırlı olmasını temenni 
ediyoruz.” ifadelerini kullandı.

KREDİ KOŞULLARI
TOBB, Ziraat Bankası, 

Halkbank, Vakıfbank, İş Banka-
sı, Yapı Kredi Bankası, Garanti 
Bankası, Vakıf Katılım, Ziraat 
Katılım ve Kredi Garanti Fonu 
(KGF) ortaklığında imzalanan 
protokol gereğince borsa üye-
leri, bankaların il veya ilçelerde 
bulunan şubelerinin tamamın-
dan başvuruda bulunabilecek-
lerini aktaran, Öztürk, şunları 
kaydetti:

“Kredi yıllık yüzde 22 
brüt faiz oranı üzerinden 6 
ay anapara ödemesiz, 12 ay 
eşit taksitli geri ödemeli ol-
mak üzere toplam 18 ay va-
deli olarak kullandırılacak. 
Kredinin üst limiti 200 bin 
lira olacak. Başvuru yapacak 

KOBİ’lerin öncelikle üyesi 
oldukları oda/borsalardan 
KOBİ Destek (Nefes) Kredisi 
Başvurusu içindir. İbareli fa-
aliyet belgesi alması gereki-
yor. Bankanın talep edeceği 
diğer evraklar ile müracaat 
tamamlanıyor. Protokol im-
zalanan bankalar tarafından, 
KGF’ye ödenecek yüzde 0,03 
kefalet başvuru bedeli ve ko-
misyonu dışında herhangi bir 
masraf veya komisyon talep 
edilmeyecek.

“KOBİ Destek (Nefes) 
Kredisi” programı başladı

BÜLENT SAYLAM
Türkmen Köyü Muhtar ı 

Hakkı Yilber, hazine arazileri-
nin, toprağı olmayan köylülere 
verileceği yönünde sözlerin ve-
rildiğini fakat umutlarının boşa 
çıktığını söyledi.

“HAZİNE 
ARAZİLERİ, TOPRAĞI 
OLMAYANLARA 
DEĞİL; 
İÇİNDE BULUNAN 
KİŞİLERE 
KİRALANACAK”
Türkmen Köyü’nde toprağı 

olmayan vatandaşlara hazine 
arazilerinin kiralanacağı yönün-
de bilgilendirmeler yapıldığını 
hatırlatarak, sözlerine başlayan 
Yilber, “Köyde yaşayan vatan-
daşlarımıza toprak kiralaması 
yapılacağı yönünde umut ver-
diler. Muhtarlık olarak, bizler 
vatandaşlarımızı bilgilendir-
dik ve dilekçe verilmesini iste-
dik. Bu çerçevede; Keşan Mal 
Müdürlüğü’ne dilekçeler veril-
di. Daha sonra yeni çıkan ya-
sada, hazine arazilerinin top-
rağı olmayanlara değil; içinde 
bulunan kişilere kiralanacağı 
ifade ediliyor.” dedi.

TOPRAĞI OLMAYAN VA-
TANDAŞLAR NE YAPACAK?

Hakkı Yilber, sözlerini şöy-
le sürdürdü: “Hazine arazilerini 
işleyenlerinin zaten toprakla-
rı var. Hazine arazilerinin bu 
kişilere verilmesi durumun-

da, toprağı olmayan vatan-
daşlar ne yapacak? Türkmen 
Köyü’nde yaşayan vatandaş-
lar, toprağı olmadığı için üre-
tim yapamayacak. Düzenli bir 
geliri olmamasından ötürü 
çoluk-çocuğu okuyamayacak. 
Okuyamayan çocuklar, isten-
meyen yollara itilmiş olacak. 
Bonzai ya da hırsızlık vak’ası 
gibi durumlarla karşılaşılacak. 
Peki, bu yaşananların vebalini 
kim ödeyecek?”

UMUDUMUZ, 
BOŞA ÇIKTI
Türkmen Köyü Muhtarı ola-

rak, yaşanan sorun konusunda 
herkese sesini duyurmaya ça-
lıştıklarını ifade eden Yilber, 
şunları söyledi: “Toprak ve-
rilmesi konusunda, herkesle 
görüştüm. Ankara ve Edirne 
olmak üzere ilgili herkesle 
görüştüm. Kısacası, gitmedi-
ğim yer, çalmadığım kapı ve 

söylemediğim yetkili kalmadı. 
Dönemin Tarım Bakanı Faruk 
Çelik’e dilekçe verdim. Ama 
bize 2 ay zaman kalana kadar 
umutla bekledik. Umudumuz 
şuanda boşa çıkmış gibi du-
ruyor. Peki, köyde yaşayan 
vatandaşlar, tescilli olan bam-
yayı nereye ekecekler? Köyü-
müzde, toprağı olmayan 100 
kişi var. Yaşanan soruna çö-
züm üretilmesini istiyoruz.”

TÜRKMEN KÖYÜ’NE 
GELDİĞİNDE 
NEDEN BÖYLE OLUYOR?
Hakkı Yilber, sözlerini şöyle 

sürdürdü: “Akhoca Köyü’nde, 
Koyuntepe Köyü’nde tarım 
reformu yapıldı ve İpsala’da 
20’şer dönüm arazi verildi. İş, 
Türkmen Köyü’ne geldiğinde 
neden böyle oluyor? Türkmen 
Köyü’nde toprağı olmayan va-
tandaşlara kiralama yapılması 
gerekiyordu.” 

Muhtar Yilber, 
Türkmen’deki hazine 

arazileri hakkında konuştu:

“Umudumuz, boşa çıktı”

 DHA
Çorlu’da, taş ocağın-

daki taş kırma makinesine 
sıkışan işçi Şaban Sez-
gin (47), yaşamını yitirdi. 
Kaza, Çorlu-Tekirdağ yolu 
üzerinde, Karatepe mevki-
sinde faaliyet gösteren taş 
ocağında meydana geldi. İş-

çilerden Şaban Sezgin, taş 
kırma makinesinde çalıştığı 
sırada bandın arasına sıkıştı. 
Olayı gören diğer işçiler, he-
men makineyi kapatarak sağ-
lık ekipleri ve jandarmaya 
haber verdi. Kısa sürede iş 
yerine gelen sağlık ekipleri 
yaptıkları kontrolde Sezgin’in 

yaşamını yitirdiğini belirledi. 
Şaban Sezgin’in cansız be-
deni, incelemenin ardından 
savcının talimatıyla sıkıştığı 
yerden itfaiye ekiplerince çı-
kartılarak otopsi için Çorlu 
Devlet Hastanesi’ne götürül-
dü. Kazayla ilgili soruşturma 
başlatıldı.

Taş kırma makinesine 
sıkışan işçi öldü

HABER MERKEZİ
www.kesanpostasi.com 

ve www.kesanpostasi.web.
tv’de her Pazartesi akşamı 
saat 22.00’de yayınlanacak 
Geniş Açı Programı’nın bu 
haftaki konuğu CHP Edirne 
Milletvekili Okan Gaytan-
cıoğlu olacak.

Bölgemizin deneyimli 
gazetecisi Erdoğan Demir 
tarafından hazırlanıp sunu-
lan Geniş Açı Programı’nın 
bu haftaki konuğu Okan 
Gaytancıoğlu’nun bölge ve 
Türkiye ile ilgili önemli açık-
lamalarda bulunduğu prog-
ram 24 Eylül 2018 Pazartesi 

günü saat 22.00’de www.ke-
sanpostasi.com ve www.ke-

sanpostasi.web.tv sitesinde 
yayınlanacak.

‘Geniş Açı’nın bu haftaki 
konuğu Gaytancıoğlu

Erdoğan
DEMİR

Okan
GAYTANCIOĞLU
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BÜLENT SAYLAM
Aheste Müzik Organizas-

yon ve Müzik Aletleri ortağı Ali 
Payam, geçen Cumartesi günü 
yaptığı açıklamada döviz artışı 
nedeniyle müzik aleti satışları 
hakkında konuştu. Dövizin art-
masıyla sattıkları ürünlerde de 
bir artışın olduğunu kaydeden 
Payam, “Sattığımız malların 
çoğu ithal, bu yüzden döviz-
deki artış, müzik aletlerine 
de yansıyor” dedi.

MÜZİK ALETLERİNE 
İLGİ AZDI ŞİMDİ 
DAHA DA AZALDI
Müzik aletlerine ilginin her 

zaman az olduğu bir sektörde 
hizmet verdiklerini belirten Pa-
yam, “Ülkemizde müzik alet 
satışlarının genel bir sey-
ri var. Bu da diğer ürünlere 
göre satışı daha az tercih 
edilen bir sektördür. Zaten 
satışı az olan bir sektörde bir 
de kurun artması satışlarımı-
zı daha da azaltıyor.” şeklin-
de konuştu.

GELENLERİN ÇOĞU 

GİYİM VE YİYECEK 
ÜZERİNE ALIŞVERİŞ 
YAPIYOR
Yunanistan’dan Keşan’a 

dövizin artmasıyla gelen sayı-
sının çok olduğunu ama bunun 
kendi satışlarına yansımadığı-
nı kaydeden payam, “Dövizin 

artışıyla Yunanistan’dan çok 
müşteri Keşan’a alışveriş 
yapmak için geliyor. Ancak 
gelenlerin çoğu giyim ve yi-
yecek üzerine alışveriş ya-
pıyor. Dövizdeki artış müzik 
aletleri satışını etkilemedi.” 
ifadelerini kullandı.

Dövizdeki artış müzik 
aletlerini vurdu

HABER MERKEZİ
Engelli vatandaşların kal-

dırımlara çıkmalarını sağlayan 
engelli rampalarına araç park 
edilmesi şikâyet konusu olma-
ya devam ediyor. 

Tekerlekli sandalye kulla-

nan engelli vatandaşların kaldı-
rımlara çıkabilmeleri için yapı-
lan rampalar, bazı duyarsız sü-
rücüler tarafından kapatılıyor.

Bu konuya engelli vatan-
daşlar kadar duyarlı engelsiz 
vatandaşlar da tepki gösteriyor 

ve dikkat edilmesi gerektiğinin 
altını çiziyor.

Özellikle Cumartesi günleri 
rastlanan bu manzaralara karşı 
yetkililerin en ağır cezaları ver-
mesi bekleniyor.

Yine engelli 
rampasına park

HABER MERKEZİ
Vatandaş, okul önlerine 

park edilen kamyon vb araç-
lardan şikayetçi oldu. Konuyla 
ilgili olarak şikayetini dile ge-

tiren bir vatandaş, Anafarta-
lar ilkokulunun önünde duran 
kamyon ve TIR’lardan bıktık-
larını söyleyerek şikayet ko-
nusu araçların yaya geçidinde 

durduklarını ve yay geçişleri 
engellediklerini söyledi. Va-
tandaş, ayrıca bu gibi park-
ların önlenmesi için yetkilileri 
göreve davet etti.

Okul önlerine parklar 
şikayet konusu oldu

Ali
PAYAM
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HABER MERKEZİ
Hastane Caddesi’nde 

dükkânı bulunan esnaf 
kaldırımların kötü duru-
mundan şikâyet ederek 

onarılmasını istedi.
Caddedeki kaldırım-

ların bazı yerleri düzgün-
ken, bazı yerlerinin ise 
kırık-dökük olması esnaf 

tarafından şikâyet edili-
yor. 

Hastane Caddesi’nde 
kuru temizleme dükkânı 
bulunan Erkan Asilkan, 

durumdan duyduğu ra-
hatsızlığı şu sözlerle dile 
getirdi: “Caddede doğal-
gaz çalışmaları tamam-
landı. Çalışmalar bitti 
ama kaldırımların duru-
mu kötü. Belediyedeki 
yetkilileri kaldırımların 
onarılması gerektiğini 
söylüyorum ama pek 
ilgilenmiyorlar. Beledi-
yede tanıdığı olanların 
evlerinin önünde en 
ufak bir bozukluk olsun 
hemen onarıyorlar ama 
biz isteyince yok. Bele-
diye Başkanı Mehmet 
Özcan’ı arasam belki 
durum çözülecek ama 
bir kaldırım için de baş-
kan aranmaz ki. Bele-
diyedeki personellerin 
bunları görüp onarması 
lazım. Bir sürü çalışan 
var; elbet birinin gör-
mesi lazım.”

Seçim döneminde 
çalışmaların artması ge-

rekirken burada bir çalış-
ma yapılmadığını da ak-
taran Asilkan, sözlerini 
şöyle noktaladı: “Seçim 
zamanında belediye-
nin çok faal olması la-
zım. Burada hiç bir şey 
umurlarında değil seçi-
mi kazanacaklarını ga-
ranti görüyorlar.”

Bozuk olan kaldırım-
ların en kısa zamanda 
onarılması bekleniyor. 

Hastane Caddesi kaldırımlarının 
onarılması istendi

NAZAN KAPLAN
Özellikle Eylül ayın-

da hazırlanan kışlık tar-
hana, turşu ve salçalık-
ların vazgeçilmezi kırmı-
zıbiberinin fiyatı arttı.

Eylül ayının ilk haf-
tasında Pazar tezgah-
larında kilosu 2 lira olan 
kırmızı biber, 5 TL’den 
satılmaya başladı.

En etli haline Eylül 
ayında ulaşan kırmızıbi-
ber ile tarhana, kahval-
tılık, salça gibi ürünler 
yapmak isteyen kadın-
lar, pazaryeri, market ve 
manavlarda en ucuz kır-
mızıbiberi arıyor.

Kırmızıbiberin fiyatı arttı

HABER MERKEZİ
Marka tescili çalışmaları de-

vam eden Siğilli bamyası hava-
ların soğumaya başlamasıyla 
birlikte son demlerini yaşıyor.

Haziran ayının sonlarında 
pazarda kilosu 15 TL’den sa-
tışa sunulan bamya havaların 
soğumaya başlamasıyla birlikte 
azaldı. Vatandaşlar, geçtiğimiz 
Cumartesi günü pazar tezgah-
larında kilosu 12 ‘TL den satılan 
bamyanın artık yavaş yavaş son 
mahsuller olduğunu söylediler.

Siğilli bamyası son 
demlerini yaşıyor
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HABER MERKEZİ
Döviz kurlarında yaşanan 

hareketlilik nedeniyle son iki 
ayda iflas eden esnaf sayısı 
yüzde 50 artış gösterdi.

Saadet Partisi Keşan İlçe 
Başkanı Ahmet Köseler, es-
nafların büyük sıkıntı içinde 
olduğunu söyleyerek “es-
naf toplumun belkemiğidir, 
esnafın sorunlarına ilgisiz 
kalmak büyük sıkıntılar do-
ğurur. Bir taraftan döviz 
kurlarının yükselmesi, diğer 
taraftan da kredi faizlerinin 
tavan yapması esnafı bitir-
me noktasına getirdi” dedi.

 Köseler açıklamasına şöy-
le devam etti;  “Geçen yılın 
ilk 8 ayında ülke genelinde 

64 bin esnaf kepenkleri indi-
rirken, bu yılın ilk 8 ayında 
ise kepenk kapatan esnaf 
sayısı yüzde 12 artışla 72 
bin sınırına dayandı.” dedi. 

Geçen yıl Temmuz Ağus-
tos aylarında 12 bin 530 es-
naf kapanırken bu yıl aynı dö-
nemde kepenk indiren esnaf 
sayısının yüzde 50 artışla 19 
bine dayandığına vurgu ya-
pan Köseler, “Son yıllarda 
zincir market ve AVM’lerin 
sayılarının artması ile zor 
durumda kalan esnaf, son 
ekonomik sıkıntılarla iflas 
noktasına geldi.” diyerek, 
ekonominin bel kemiği olan 
esnafı kurtarmak için iktidarın 
mutlaka acil ve ciddi tedbirler 

alması gerektiğine dikkat çek-
ti. 

Köseler: “İflas eden esnaf 
sayısı yüzde 50 arttı” HABER MERKEZİ

1996 yılında kurulan Özel 
Trakya Hastanesi’nde ilk do-
ğan bebek olan Gökçe Güner 
ve doğumu gerçekleştiren Ka-
dın Hastalıkları Doğum Uzma-
nı Op. Dr. Aydın Kaya birlikte 
pasta keserek, Gökçe Güner 
ve Özel Trakya Hastanesi’nin 
22. Doğum gününü kutladılar. 
Kutlamaya Edirne Belediye 
Başkanı Recep Gürkan, Özel 
Trakya Hastanesi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Orhan Yazgan ve 
Yönetim Kurulu Üyesi Baran 
Yazgan da ortak oldular.

Edirne’nin ilk özel has-
tanesi olan Özel Trakya 
Hastanesi’nde, 1996 yılında 
dünyaya gelen ilk bebek olan 
Gökçe Güner ve Hastane’nin 
doğum günü anısına pasta ke-
sildi. Pastayı Edirne Belediye 
Başkanı Recep Gürkan, Özel 
Trakya Hastanesi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Orhan Yazgan, 
Yönetim Kurulu Üyesi Baran 
Yazgan, Hastanenin ilk bebe-
ği olan Gökçe Güner ve do-
ğumunu gerçekleştiren Kadın 
Doğum Uzmanı Op. Dr. Aydın 
Kaya birlikte kestiler.

Kutlamada konuşan Özel 

Trakya Hastanesi Yönetim Ku-
rulu Başkanı Orhan Yazgan, 
Edirne’nin ilk özel hastanesi 
olan Özel Trakya Hastanesi’ni 
22. Yıla ulaştırmanın mut-
luluğu içerisinde olduklarını 
belirterek, “Bugün burada 
Sayın Belediye Başkanımız, 
hastanemiz hekim kadro-
su ve çalışanlarımız ile hem 
hastanemizin 22. Kuruluş 
yıl dönümünü hem de has-
tanemizde doğan ilk bebe-
ğimiz olan Gökçe Güner 
kızımızın doğum gününü 
kutluyoruz.  Kendisi hasta-

nemizde ilk dünyaya gelen 
kızımız, bugün 22 yaşında.  
Ayrıca kızımızın dünyaya 
gelmesinde emeği olan Has-
tanemiz Kadın Hastalıkları ve 
Doğum Uzmanı Op. Dr. Ay-
dın Kaya da aramızda. Bizler 
Özel Trakya Hastanesi’nin 
bugüne kadar olduğu gibi, 
bugünden sonra da Edirne 
halkına ve bölge halkına ni-
telikli sağlık hizmeti sunmak 
ve sunduğumuz hizmeti sü-
rekli daha iyiye taşımaya ça-
lışmanın gayreti içerisinde 
olacağız” dedi.

Hastane’nin ilk bebeğiyle, 
pasta kestiler
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BÜLENT SAYLAM
Önümüzdeki yıl ya-

pılacak yerel seçimler 
öncesi bir aday aday-
lığı açıklaması da Mi-
mar Şenol Yalı’dan 

geldi. 22 Eylül 2018 ta-
rihinde Cennettepe’de 
Keşan’daki yerel ba-
sın mensuplarına saat 
10.00 sıralarında dü-
zenlediği kahvaltılı top-
lantıda Mimar Şenol 
Yalı, CHP (Cumhuriyet 
Halk Partisi)’den Keşan 
Belediye Başkan aday 
adaylığını açıkladı. Yalı, 
düzenlediği toplantıda 
doğup büyüdü, yaşadı-
ğı, doYduğu kente borcu 
olduğu söylerken; açık-
lamasının şu sloganla bi-
tirdi: “Keşan’a Mimar eli 
değecek, Şen ola Keşan 
Şenol’a” 

2014 yerel seçimler 
öncesi de aday adayı 
olan Yalı, son günlerde 
aday adaylarının ortaya 
çıktığını ve bu sebep-
le kendisinin de Keşan 
Belediye Başkan aday 
adaylığını açıklama za-
manın geldiğini kaydetti. 
Yalı, son 15 gündür Ke-
şan Merkez Muhtarlarıyla 
başlayan görüşmelerine; 
esnaf odaları ve STK (Si-
vil Toplum Kuruluşu)’larla 
devam ettiğini, son olarak 
da basın mensuplarıyla 
bir araya geldiğini belirt-
ti. Keşan’ın büyük bir yer 
olmadığını ama sorunlar 
anlamında gözden kaçı-
rabileceği şeyler olabile-
ceğini söyleyen Yalı, bu 
yüzden halkın sorunlarına 
en yakın olan muhtarlarla 
buluştuğunu ve yerel yö-

netim bakımından ‘neler 
yapılabilir?’ anlamında 
ikili görüşmeleri sonucun-
da muhtarlardan mahal-
leleriyle ilgili sorunlarını 
not ettiğini ifade etti. Yalı 
daha sonra açıklamasına 
geçti.

BELEDİYE 
BAŞKANI ADAY 
ADAYLIĞIMI 
AÇIKLIYORUM
Doğup büyüdüğü, 

okuduğu, yaşadığı, doy-
duğu bu kente borcu-
nun olduğunu dile geti-
ren Mimar Şenol Yalı, 
sözlerine özgeçmişi ile 
başladı ve şunları aktar-
dı: “Yaz tatillerinde, İlk 
olarak 7 yaşında Terzi 
çırağı olarak çarşısına 
çıktığım Keşan’a bor-
cum var. Siyasette hiç 
sağa-sola yalpalama-
dan, Atatürk’ün İlke ve 
Devrimlerinin ışığında 
karalılıkla yürümekte 
olan Cumhuriyet Halk 
Partisinin 24 yıldır nefe-
riyim. İlçe yönetimlerin-
de görev aldım, bir dö-
nem (2004-2009 yılları) 
Belediye Meclis üyeliği 
ve başkan vekilliği yap-
tım. Mimar olarak mes-
leki yaşamımı 29 yıldır 
sürdürmekteyim. Mes-
leki olarak en verimli 
ve tecrübeli olduğum 
zamandayım. Borcumu 
ödemek ve Keşan’ımıza 
sahip çıkmak için elimi 
bu büyük, ağır taşın al-
tına koyarak Belediye 
Başkanı aday adaylığı-
mı açıklıyorum.”

ÇARŞI 
MERKEZİMİZİ 
YAYALAŞTIRACAĞIZ
Şehircilik ve kent 

planlaması anlamında 
yurt içinde, yurt dışında 
birçok kenti gezdiğini, 
uygulama örneklerini gör-
düğünü ve incelediğini 
kaydeden Yalı, seçilmesi 
durumunda 2 dönem baş-
kanlık yapacağını söyle-
yerek, “Keşan’ımızın ve 
hemen hemen her gün 
işim gereği gitmiş oldu-
ğum; Keşan Belediyesi-
nin güçlü ve zayıf yan-
larını, sorunlarını çok 
iyi biliyorum. Mesleğim, 
bilgi birikimim ve kişisel 
özelliklerimle bu görevi 
en iyi şekilde yapabile-
ceğime inanıyorum. Bu 
görevi Keşan halkının 
bana vermesi halinde 
en fazla iki dönem ya-
pacağımı bilmesini isti-
yorum. Bu görevi , ‘Bir-

likte yönetim modeli’ ile 
Muhtarlarımız, Ticaret, 
Meslek ve Esnaf odala-
rı, sivil toplum örgütleri 
ile protokoller yaparak, 
Mecliste onlara da yer 
ve söz hakkı vererek 
yapacağız. Keşan’ımıza 
başta Ticaret, turizm ve 
eğitim olmak üzere yeni 
vizyonlar katacak pro-
jelerimiz olacak. Birkaç 
örnek verecek olursak; 

Örneğin; Çarşı merke-
zimizi yayalaştıracağız. 
Bu projeyi ben yaptım 
oldu mantığı ile değil 
bölge esnafımızla tek 
tek görüşerek, her bir 
m2’sini tek tek planla-
yarak adeta dantel işler 
gibi gerçekleştireceğiz. 
Yolları ve tretuvarları 
Arnavut kaldırımı kes-
me taş ile kaplayarak, 
içerisinde süs havuzla-
rı, eski çarşı çeşmeleri, 
oturma grupları, sokak 
aydınlatmaları ile dü-
zenleyeceğiz. Bu böl-
gede bulunan binaları-
mıza röleve çalışması 
yaparak iyileştireceğiz 
ve kötü görünümü olan 
cepheleri kaplayarak 
görsel olarak düzenle-
yeceğiz. Yine bu böl-
gede bulunan çöp kon-
teynerlerini yer altına 
alacağız.”  şeklinde ko-
nuştu.

‘HALK KART’ 
UYGULAMASINA 
GEÇECEĞİZ
Yapacakları bu dü-

zenlemelerle çarşı mer-
kezinin adeta açık AVM 
haline getirerek Keşan 
ticaretini canlandıracağı-
nı ifade eden Yalı,  “Bu 
düzenlemeyle hem tica-
retimizi hem de bölgede 
bulunan emlak değerle-
rini arttırmış olacağız. 
Esnafımızın yüzünü gül-
düreceğiz..! Şirket man-
tığı ile sadece profesyo-
nel yöneticilik yaparak 
değil, Sosyal bir beledi-
yeciliğin ön planda ol-
duğu anlayışla Keşan’ı 
yöneteceğiz. Örneğin; 
Bu anlamda da ‘HALK 
KART’ uygulamasına 
geçeceğiz. Önce insan 
ilkesiyle hareket ede-
rek, sosyal belediye-
cilik anlayışıyla, ken-
timizde asgari yaşam 
sınırı altında yaşayan 
fakir ve gerçekten muh-
taç insanlarımıza nakit 
yardımı yerine, gıda, 
kırtasiye, ulaşım vb. ih-
tiyaçlarını karşılamaları 

için ‘HALK KART’ vere-
ceğiz. Ayrıca bu kart sa-
hipleri, anlaşılan esnaf 
ve kurumlardan belli bir 
oranda indirimden fay-
dalanacaklardır.İhtiyaç 
sahiplerinin, gariplerin 
yüzünü güldüreceğiz..!

HER APARTMAN 
BİR ÖĞRENCİ 
OKUTUYORUZ 
PROJESİNİ HAYATA 
GEÇİRECEĞİZ

Eğitim ile ilgili olarak 
da çalışmalarının oldu-
ğunun altını çizen Yalı, 
açıklamasına şöyle de-
vam etti: “Eğitimde fır-
sat eşitliği sağlamak ve 
dar gelirli üniversiteli 
öğrencilerine destek ol-
mak amacı ile ‘Keşan’ın 
filizlerini geleceğe ha-
zırlıyoruz.  Her apart-
man bir öğrenci okutu-
yoruz’ projesini hayata 
geçireceğiz. Belediye 
-Üniversite işbirliği ile 
Keşan’ımıza dışarıdan 
okumaya gelen öğren-
cilerimizin barınma, 
sosyal yaşam vb. ko-
nularda da yardımcı 
olacak ‘Keşan Eğitim 
Vakfı’ kurulacaktır. Öğ-
rencilerimizin yüzünü 
güldüreceğiz..!”

HALK PLAJLARI 
YAPACAĞIZ
Turizmcinin ve bölge 

insanının yüzünü güldü-
receğini söyleyen Yalı, 
“Saroz körfezinde, son 
yıllarda yaz aylarında 
yoğun bir turizm patla-
ması yaşanmakta. An-
cak bölgemiz bundan 
ekonomik olarak yeteri 
kadar faydalanamamak-
tadır. Bu bölgeye be-
lediye olarak ikinci bir 
hizmet binası kazandı-
rılarak, gerçek anlam-
da sahip çıkılacaktır. 
Erikli-Mecidiye ve Yay-
la-Danişment sahilleri 
arasına; içerisinde duş, 

tuvalet ve soyunma ka-
binleri, otopark, büfe-
ler ve kafeler bulunan, 
Halkımızın kullanımına 
açık halk plajları yapa-
cağız. Turizmcinin ve 
bölge insanının yüzünü 
güldüreceğiz..!” dedi.

ENGELLİLERİMİZİN 
YÜZÜNÜ 

GÜLDÜRECEĞİZ
Kent yaşamını plan-

layarak, yaşlı ve engel-
liler için günlük yaşam 
kalitelerini arttırıcı pro-
jeler sunacaklarını belir-
ten Yalı, “Keşan sevgi 
köyü, Yaşlılarımız için 
huzur evi, kadınlarımız 
için sığınma evi ve en-
gelsiz yaşam merkezi 
gibi unsurları içerisinde 
barındıran bir kompeks 
yapacağız. Kent yaşa-
mını planlayarak, yaşlı 
ve engellilerimiz için 
dezavantajlı olan gün-
lük yaşam kalitelerini 
yükselteceğiz. Yaşlıla-

rımızın, engellilerimizin 
yüzünü güldüreceğiz..!” 
diye konuştu.

KEŞAN’A MİMAR 
ELİ DEĞECEK, 
ŞEN OLA 
KEŞAN ŞENOL’A”
Keşan imar planları-

nın genişletilerek revize 
edildiğini hatırlatan Mimar 

Şenol Yalı, açıklamasını 
şöyle sonlandırdı: “Bu 
aşamada bir takım so-
runlar var, bunları ortak 
akıl ve hemşerilik huku-
ku ile birlikte çözeceğiz. 
Bu imar planları aşa-
masında Keşan’ımızın 
yarayan kanalarından 
biri haline gelen şehir 
içi trafik problemlerine 
merhem olacak bir Ke-
şan çevre yolu eklendi. 
Bu yolun yapımı ile şe-
hir içinde tek noktaya 
toplanan (Tekel Mey-
danı) trafik dağıtılacak 
ve bu sorunu büyük bir 
aşamada çözecektir. 

Ayrıca bu yolun yapı-
mı esnasında Bisiklet 
yolu, yürüyüş yolu gibi 
parkurlarda halkımıza 
kazandırılmış olacak-
tır. Cumhuriyet meyda-
nı ile köy garajı olarak 
kullanılmakta olan ala-
nı birleştirerek Doğal 
kent parkı ve meydanı 

yapacağız. İçerisinde 
Keşanın doğal simgesi 
haline gelmiş, Aynı za-
manda saat kulesi kafe 
olarak ta kullanılacak 
olan büyük bir Yel De-
ğirmeni yapacağız. En 
büyük projelerim göre-
vim süresince en fazla 
yeşil alan ve meydan 
olacaktır.  Halkımızın 
yüzünü güldüreceğiz..! 
Keşan ile ilgili hepimi-
zin gerçek üstü hayalle-
ri olabilir, olmalıdır da. 
Bu hayallerin proje hali-
ne gelebilmesi, ciddi bir 
uzman ekibinin ayrıntılı 
çalışması ile olanaklı 

olabilir. Bu konuda baş-
ladığım ve sürdürmekte 
olduğum çalışmalar ol-
gunlaştıkça, planlama-
sı, bütçesi ve diğer ay-
rıntıları ile sizlerle yine 
paylaşacağım. Son ola-
rak diyorum ki; Keşan’a 
Mimar eli değecek, Şen 
ola Keşan Şenol’a”

CHP’den ilk aday adayı Mimar Şenol Yalı oldu
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MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
SİMAY KAZAN

HABER MERKEZİ:
 NAZAN KAPLAN - SELÇUK GEZER

MATBAA:
FARUK ATAY - HALİL İBRAHİM KARAKÖZ

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 12.50 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

MEDYA KEŞAN

Küçükdoğanca Köyü’nde suyu, yolu, 
elektriği bulunan 5100 m2  köye 

yakın mera boyu hayvancılığa uygun 
tarla sahibinden satılıktır.

Tel: 0553 544 01 92 

SATILIK TARLA

Çay ocağında çalışmak üzere 

bay-bayan eleman aranıyor.

Tel: 0507 248 93 80
(19/04)

ELEMAN ARANIYOR

24.09.2018 Pazartesi

SAYI: 7725

Şölen Pide Lahmacun Salonunda 
çalışmak üzere A2 ehliyetli 

eleman aranıyor.
Müracaatların şahsen 

Şölen PİDE’ye yapılması 
rica olunur. 

ELEMAN ARANIYOR

(24/04)

Tüp ve Su dağıtımı işinde çalışmak üzere 
ehliyetli eleman alınacaktır.

Müracaatların şahsen Kurtuluş Cad. 
No:74 bulunan işyerimize yapılmasını 

rica ederiz.
TUNA TİCARET

ELEMAN ARANIYOR

(31/08)

İşyerimizde çalışmak üzere, Part 
Time- full Time çalışacak 

Bay-Bayan çalışma arkadaşları 
arıyoruz. Müracaatların şahsen 

yapılması gerekmektedir.
DOLGUN ÜCRET+SGK+YEMEK KARTI

BADEMCİZADE - BENDİS AVM
(11/09)

PASTA USTASI, AŞÇI ve 
SERVİS PERSONELLERİ 

ARANIYOR

Firmamız bünyesinde çalışmak üzere 
kamyon-traktör ve forklift kullanabilen 
E sınıf ehliyet ve SRC belgelerine sahip 

30-50 yaş arası şoförler alınacaktır. 
Toplam 2 kişi alınacaktır, 12 aylık düzen 

ile çalışılacaktır.
Maaş+SGK+Yemek
Tel: 0530 517 54 37 (25/06)

ELEMAN ARANIYOR

Küçükdoğanca’da 2912-553-789-1202-
1203-1284-1333-1422-1596-1884 

parseldeki çeltik ekilebilen ve
Papaz çeşme mevkii yol üzerinde 
bulunan 45 dönümlük sulu arazi 

sahibinden satılıktır. 
Tel: 0531 831 77 34 (18-28)

SATILIK TARLALAR

Keşan Mahmutköy’de bulunan 189 Ada 

3 Parsel 6.455,63 m2 ova ve 158 ada 

39 parsel numaralı 5.123,615 m2 tarla 

satılıktır.

Tel: 0535 351 11 82
(18-25)

SATILIK OVA
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HABER MERKEZİ
Sazlıdere, Gökçetepe 

arasına yapılmak istenen 
FSRU Limanı ve kara boru 
hattının yapılmaması için 
Kent Konseyi öncülüğünde 
yapılan çalışmalar gerek 
Keşan kamuoyunda gerek-
se tüm Trakya’da ciddi an-
lamda karşılık gördü.

Liman ve boru hattı 
yapılmasın diye toplanan 
ıslak imza sayısı 40.297 
olurken; change.org’tan 

toplanan imza sayısı ise 
47.200 elektronik imza top-
landı.

Konuyla ilgili imza is-
tatistiklerini paylaşan Ke-
şan Kent Konseyi Baş-
kanı Necmettin Baygül, 
“Halk bizlere Saros’a 
sahip çıkın bizler yanın-
dayız diyor. Şimdi bizler 
de Kent Konseyi olarak 
tüm bileşenlerimizi yani 
Keşan’da kuruluşu bulu-
nan ve Kent Konseyi üye-

si olan siyasi parti, oda, 
dernek, sendika ve tüm 
sivil toplum örgütlerinin 
başkan veya temsilcileri-
ni 25 Eylül 2018 Salı günü 
Saat:14.00’te Keşan Bele-
diyesi Pazar yeri Komp-
leksindeki Konferans ve 
Tiyatro salonunda toplan-
tıya çağırıyoruz.” Dedi.

Toplantıda, toplanan 
imzaların Ankara’ya Çevre 
ve şehircilik Bakanlığına 
götürülmesinin ve bundan 

sonra yapılacak çalışmala-
rın görüşüleceğini bildiren 
Baygül, “Bileşenlerimiz 
olan tüm siyasi parti, 
oda, dernek, sendika, si-
vil toplum kuruluş temsil-
cilerinin ve mahalle muh-
tarlarını toplantıya davet 
ediyoruz. Ayrıca tümüne 
çağrı anlamında hem me-
saj iletilecek, hem de te-
lefon edilecektir. Duyarlı 
davranılması dileğimiz-
dir.”

Sazlıdere için ‘elektronik ve 
ıslak imza’ sayıları belli oldu
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Demokrasi akla uygun mudur? Ya da aklımız demokrasiye uygun mudur? Türkiye’de dile geti-
rilmese de yurt dışında bazı sosyologlar ve yazarlar son gelişmelerden sonra ‘demokrasi’ kavramını 
tartışmaya açtılar.

Peki, herkesin dilinde ama nedir bu demokrasi?
Demokrasi kelimesi etimolojik olarak ‘halk iktidarı’ anlamına gelmekle birlikte , ilk olarak Antik 

Yunan’da şehir devletlerinde uygulanmıştır. Hatta bu sistem Atina demokrasisi olarak da adlandırılır. 
Tarihteki bu ilk demokrasi uygulamaları dahi, dönemin ünlü filozofları Aristo ve Platon (Eflatun) tarafın-
dan sert bir şekilde eleştirilmiştir. Görüşleri günümüzde bile birçok felsefi düşüncenin temelini oluşturan 
ve dünyanın değişmesine büyük katkılarda bulunan Aristo ve Platon’un sert eleştirilerine hedef olan 
demokrasi gerçekten de uğruna ölünebilecek kadar değerli bir hak mıdır?

20.Yüzyılın ortalarına kadar sadece belli bir zümre için verilen oy hakkı, günümüzde hemen her-
kese tanınmıştır. Toplumdaki seçmen statüsünde bulunan her bireyin bir oy hakkı yani seçme hakkı 
vardır. Toplumun çoğunluğu kimi istiyorsa yönetici olarak onu seçiyor, hatta bazen referandum örnek-
lerindeki gibi köklü bir değişiklik için de tercih hakkını kullanabiliyor. Batı tipi demokrasi adını verdiğimiz 
yönetimlerde azınlıklar da belli hakları elde edip yönetimde söz sahibi olabiliyorlar. Yani genel olarak 
incelediğimizde, halk kendisini yönetecek sisteme veya yöneticilere karar veriyor ve halkın çoğunluğu 
ne isterse o oluyor.

Kulağa çok hoş geliyor ama işte sorun da zaten burada başlıyor.
Ya halkın çoğunluğu kendisini ve toplumu felakete götürebilecek bir seçim yaparsa? Mesela Adolf 

Hitler. Dünyamız, bu deneyimi 1930’ların sonlarında acı bir şekilde tecrübe etti. Toplum mühendisliği 
ile kolayca manipüle edilen kitleler tercihlerini yanlıştan yana kullanabiliyorlar. Yani; yeterince eğitimli 
olmayan bir toplum için demokrasi felaketle de sonuçlanabiliyor.

Ve günümüz…
8 Kasım 2016 tarihinde Amerika Birleşik Devletleri’nde yapılan başkanlık seçimlerinde Amerikan 

halkı 58.başkanını seçmek için sandık başına gitti. Seçimi Donald Trump kazandı. Trump’ın Müslü-
manları ülkeden göndermek, ülkeye almamak gibi ayrıştırıcı fikirleri vardı. Buna rağmen kitleleri mani-
püle ederek seçimi kazanmayı başardı. İşte bu aşamadan sonra da demokrasi bir kere daha yoğun bir 
şekilde tartışılmaya başlandı. Acaba halk yanlış kararlar mı veriyordu? Bunu birkaç örnek daha izledi.

Türkiye’de de durum farklı değildi aslında. 2017 yılının Nisan ayında yapılan referandumda halkın 
çoğunluğu tek adam yönetimine evet dedi. Üstelik Türkiye; hem yönetimsel hem de ekonomik açıdan 
çok zor günler geçirirken, basın yoluyla yapılan toplum mühendisliği halkı etkilemiş görünüyordu. 24 
Haziran seçimlerinden sonra da sistem meşrutiyet kazandı ve her ne kadar resmi adı Cumhurbaşkan-
lığı Hükümet Sistemi olsa da Türkiye artık ‘Başkanlık Sistemi’ ile yönetiliyor. Peki, rejimin değişmesine 
demokrasi yoluyla onay veren halk, gelecekte eyalet sistemine, şeriat sistemine de onay verirse yine 
halkın tercihi mi uygulanacak? Halkın çoğunluğu ülkemizin mesela ABD tarafından işgal edilmesini 
isterse demokrasi bunu gerektiriyor deyip hepimizin kabul etmesini mi bekleyecekler? Gerçi, tek adam 
rejimini hem de hileli bir seçim sonucunda kabul edip hiçbir şey yapamadıysak, şimdi kulağa fantezi 
gibi gelen durumlar karşısında da bir şeyler yapabilir miyiz pek emin değilim.

Hani aklın yolu birdir aslında ama demokrasilerde birkaç milyon olabiliyor.
Aslında demokrasi bu haliyle akla mantığa uygun mudur yoksa değil midir? En akılcı yönetim şekli 

demokrasi midir, değil midir? Tavuk mu yumurtadan çıkar, yumurta mı tavuktan çıkar?
Bence insanoğlu, dikte edilen her şeyi sorgulamaya başladığı an tüm bunlara da cevap bulacak-

tır.
  http://dergiler.ankara.edu.tr/dergiler/37/743/9508.pdf

ENEZ MEKTUBU

Ulaş DEMİRAY / ulasdemiray@gmail.com

“ENEZ’DE YAPILACAK 
ÇOK ŞEY VAR…”

Enez Uluslararası Satranç Turnuvası sona erdi. 11 ülke oyuncularının katıldığı turnuvada ilk 
10 sırayı paylaşanların içinde sadece 2 Türk var. Bu örnek; turnuvanın ne kadar nitelikli ve gerçek-
ten Uluslararası olduğunun en güzel kanıtı. Ödülleri ile, zamanlaması ile, konukların ağırlanması 
ile olması gerekenin üzerindeki bu turnuvayı düzenleyen , Başta Sn. Kaymakam Canan TUN-
CER olmak üzere katkı veren herkesi kutluyorum. Bazılarına davulun sesi uzaktan hoş gelir. Bu 
tür organizasyonlar yapmamış veya katkı vermemiş olanlar bu olayın değerini ölçemez, önemini 
bilmez.

***
Enez’in ihtiyacı olan tanıtım faaliyetlerine en güzel örnek bu turnuvadır... Enez’in tanıtımı için, 

Emek yoğun, uluslararası boyutlarda ve Enezlilerin seyirci değil oyunun içinde oldukları böyle 
organizasyonlarla tanıtım yapılmalıdır. Yoksa “Laylay lom festivalleri”nin, kaşarlanmış politika-
cıların halkı meydanlarda toplayıp nutuk atmaları için fırsat yaratmaktan  başka, bu kentin gelece-
ğine hiçbir katkıları yoktur..

***
Ne var ki bu turnuvanın ömrü Sn. Kaymakam TUNCER’in görev süresi ile sınırlı olmamalıdır. 

En kısa zamanda kurumsallaştırılmalıdır. Burada görev elbette ki Enez Belediye Başkanlığına 
düşmektedir. Belediye bu tür hizmetleri için yeni bir kurum oluşturmalıdır. Bu kurum; Başkanı Be-
lediye Başkanı olan bir Tanıtım Vakfı olabilir.  Bu Vakıf, Belediye’nin resmi, hantal ve bürokratik 
işleyişinin dışında daha özgür, daha hızlı, daha demokratik, daha katılımcı, daha bilimsel ve daha 
profesyonel kurallarla Enez’in tanıtımını üstlenebilir. Bu tür organizasyonları düzenleyebilir. Gele-
cek yılın etkinliklerini şimdiden planlamaya başlayabilir. 

***
Kurumsallaşmanın yanı sıra, olması gereken bir başka husus ise bu tür organizasyonlar için 

artık profesyonel destekler gerektiğidir. Örneğin tanıtım için neler yapıldığını bilmemekle beraber 
bu turnuvadan Enezlilerin bile yeterince haberdar oldukları söylenemez… Demek ki iyi bir tanı-
tım yapılmamıştır.. Zaman içinde tanıtım şirketlerinin devreye sokulması gerekir. Gelen konuklar 
için mihmandarlar ve nezaretçiler ve rehberler yetiştirilmelidir. Bugünden 11 ülkenin katıldığı bu 
etkinliğe gelecek yıllarda 50-60 ülkeden yüzlerce oyuncunun katılması galiba çok büyük hayal 
olmaktan çıkmıştır. Bunun hesapları bugünden yapılmalıdır.

***
Bunlar olabilir mi? Olabilirliği elbette vardır.. En önemli faktör böyle organizasyonları başa-

rabilecek  niyet, azim ve vizyona sahip olan, danışmayı, birlikte başarmayı seven bir Belediye 
Başkanı seçmekle işe başlanabilir.. Olaya böyle bakınca diyorum ki; keşke Elif Hanım’ın görev 
süresinin alışılmışın ötesinde yıllarca sürmesinin; ya da onu Enez Belediye Başkanı görmenin  bir 
yolu olsa. 

Hepimiz biliyoruz ki “Enez’de yapılacak çok şey var…”  Ama ne yazık ki bu vizyona sahip bir 
Belediye Başkanı ufukta yine görünmüyor.

DEMOKRASİ ve AKIL
Ahmet Kemal ULUŞAN

AA
Tarih, kültür ve mutfak tu-

rizmi ile öne çıkan Edirne’nin 
tarım turizminde de söz sahibi 
olabilmesi amacıyla çalışmalar 
sürüyor. 

Edirne’de bağcılık rotaları 
oluşturularak özellikle Avrupalı 
turisti sonbaharda kente çek-
mek isteyen turizmciler, hem 
kentin tanıtımı hem de tarımsal 
(agro) turizmi yerleştirmek üze-
re programlar hazırlamayı sür-
dürüyor. 

Bu kapsamda hasat zamanı 
gelen bağlarda hasat törenleri 
düzenlenen kentte, sonbaharın 
da tarımsal turizmle canlan-
dırılması, bağcılık rotalarında 
turizm hareketliliği yaşanması 
hedefleniyor. 

3. Uzunköprü Kültür, Sanat 
ve Tarım Festivali kapsamında, 
geçimin bağcılıkla sürdürüldüğü 
Yeniköy Mahallesi’nde bağ bo-
zumu etkinliği düzenlendi. 

Yöresel kıyafetlerle bağ 
bozan kadınlar, asmadan ayır-

dıkları siyah üzümleri davetlile-
re ikram etti. Dileyenler de bağ 
makaslarını alıp üzüm hasadı-
na katıldı. 

Uzunköprü Belediye Baş-
kanı Enis İşbilen, yaptığı açık-
lamada, dünyanın en lezzetli 
üzümlerinin Uzunköprü’de ye-
tiştiğini söyledi. 

Üzümlerdeki lezzetin ilçenin 

lokasyonuyla alakalı olduğunu 
ifade eden İşbilen, “Bu hat 
üzümün en iyi yetiştiği alan-
lardan biri. En tatlı, en leziz 
üzümlerin burada yetişmesi-
nin nedeni, yılın 365 günü en 
çok güneş ışığının alındığı yer 
Uzunköprü, yani bir anlamda 
lezzet enlem ve boylamdan 
kaynaklanıyor. Yörenin tanı-
tımına en lezzetli katkıyı sun-
mak için bağ bozumu etkinliği 
düzenledik.” dedi.

Edirne Tanıtım ve Turizm 
Derneği Başkanı Bülent Ba-
cıoğlu da eski İpekyolu’nda bu-
lunan Yeniköy Mahallesi’nde en 
geç hasadı yapılan papazkarası 
üzümünün hasadını turizme kat-
kı sağlaması amacıyla törensel 
bir havada gerçekleştirdiklerini 
belirtti.

Edirne’de tarımsal turizmi 
daha da çeşitlendirmek ama-
cıyla bu tarz etkinlikleri sıklaştı-
racaklarını ifade eden Bacıoğlu, 
“Bunun agro ve gastronomi 
turizmine katkı sağlayacağı-
nı düşünüyoruz. Gelecek yıl-
larda turizm paketlerine, bu 
bölgelerde bağ bozumu prog-
ramları hazırlamayı düşünü-
yoruz.” şeklinde konuştu. 

HABER MERKEZİ
Seyahat Yazarı, Ta-

rihçi, Profesyonel Rehber 
ve TV Programcısı Saffet 
Emre Tonguç, instagram 
sayfasından Erikli ve Saros 
Körfezinden bahsetti. 354 
bin takipçisi bulunan Saffet 
Emre Tonguç, “Sonbahar 
Rotaları-Erikli” başlıklı ya-
zısında Erikli’den övgüyle 
bahsederken takipçilerine 
bölgeyle ilgili ilginç bilgiler 
verdi.  “Kışın açık yer çok 
az. O yüzden sonbaharı ve 
güneşin son demlerini es 
geçmeyin ve kendi kabu-
ğuna çekilmeden Erikli’yi 
görün derim” diyerek say-
fasından takipçilerini bölge-
mize davet etti.

Tonguç, paylaşımında 
şu ifadelere yer verdi:

TUZ GÖLÜNDE 
GÜNEŞİN BATIŞINI 
İZLEMENİN 
KEYFİNİ ÇIKARIN
“Saros Körfezi, dip 

akıntısı fazla olduğu için 
tertemiz bir denize sahip. 
Bu yüzden yaz ayların-
da adeta akına uğrayan 
Erikli, şimdilerde dingin 
bir güzelliğe büründü. 
Öncelikle civardaki or-
manlarda yürüyüş yapın, 
ciğerleriniz temiz havaya 
doysun. Ardından yorgun-
luğunuzu atmak için sahi-
le inin ve Türkiye’nin en 
büyük adası Gökçeada’ya 
nazır mola verin. Ak-
şam üzeri ise tuz gölün-
de güneşin batışını iz-
lemenin keyfini çıkarın. 

Daha yoğun bir programa 
“varım” derseniz, Erik-
li civarındaki tarihi köy-
leri gezin. İbrice, Daniş-
ment, Koruklu, Çeltik ve 
Beyköy’ü önerebilirim. 

Misafirperver halkıyla soh-
bet edip, küçük kahve-
lerde mola verebilirsiniz. 
‘ERİKLİ’Yİ GÖRÜN’ DERİM

Sonbahar demek ba-
lık mevsimini de açmak 
demek. Erikli’de hem ba-

lıklar hem deniz ürünleri 
çok lezzetli. Edremit’ten 
gelen sıkma zeytinyağı, 
zeytin ve sert beyaz peyni-
ri de mutlaka tadın. Kışın 
açık yer çok az. O yüzden 

sonbaharı ve güneşin son 
demlerini es geçmeyin ve 
kendi kabuğuna çekilme-
den Erikli’yi görün derim. 
Sizin hafta sonunuz na-
sıl geçiyor? Kimler ne-
rede neler yapıyor?” 

Enlem ve boylamın lezzet 
kattığı üzüm bağlarında hasat

Seyahat yazarı Tonguç’tan 
Erikli’ye övgüler

SONBAHAR ROTALARI - ERİKLİ 


